

TDK METAL POSITION TYPEV **MA60**

METAL ALLOY HIGH COERCIVITY

NO.

TDK METAL POSITION TYPEV **MA60**

A Noise Reduction
EQ Metal : 70 us

B Noise Reduction
EQ Metal : 70 us

FULL LIFETIME WARRANTY

TDK ELECTRONICS CORPORATION in the U.S. and Audiovideo Specialists Inc. in Canada warrant this product to be free from defects in materials and workmanship. This product, if returned postage prepaid with proof of purchase to the appropriate address given below and determined to be defective, will be replaced free of charge with an equivalent current product. TDK makes no other express warranty for this product. RETURN TO: THE SOLE AGENT ON UNDER THIS WARRANTY, THIS WARRANTY EXPRESSLY EXCLUDES INCIDENTAL DAMAGES. THIS WARRANTY DOES NOT ALLOW EXCLUSION OF INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, SO THE ABOVE EXCLUSION MAY NOT APPLY TO YOU. THIS WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS, AND YOU MAY ALSO HAVE OTHER RIGHTS WHICH VARY FROM JURISDICTION TO JURISDICTION.

U.S.A.: TDK Electronics Corporation, 12 Harbor Park Drive, Port Washington, New York 11050
Canada: Audiovideo Specialists Inc., 2134 Trans Canada Highway South, Montreal, Quebec H9P 2N4

GARANTIE A VIE

TDK ELECTRONICS CORPORATION aux Etats-Unis et Audio Video Specialists au Canada garantit ce produit contre les défauts de matériaux et de main d'œuvre. Si ce produit, après avoir été renvoyé, avec un paiement en avance, à l'adresse appropriée ci-dessous et qu'il se révèle défectueux, il sera remplacé gratuitement par un autre d'une valeur équivalente à ce moment-là. Ceci est la seule garantie explicite offerte par TDK. LA PRÉSENTE GARANTIE NE COUVRE QUE LE REMPLACEMENT DU PRODUIT. L'EXCLUSION SPÉCIFIQUE DES DOMMAGES DIRECTS OU INDIRECTS QUE POURRAIENT ENTRAINER L'UTILISATION (OU L'INCAPACITÉ D'UTILISER) CE PRODUIT. (Certains lois interdisant l'exclusion de dommages directs ou indirects, ceci pourrait ne pas vous concerner. La présente vous confère des droits légaux spécifiques; vous pourriez éventuellement avoir d'autres droits, qui varient d'une localité à une autre.)

Etats-Unis: TDK Electronics Corporation, 12 Harbor Park Drive, Port Washington, New York 11050
Canada: Audiovideo Specialists Inc., 2134 Route Transcanadienne sud, Montreal, Quebec, H9P 2N4

TDK ELECTRONICS CORP.

12 Harbor Park Drive, Port Washington, N.Y. 11050 U.S.A.

Printed in Japan / Imprime au Japon



PROOF OF PURCHASE
MA60

TDK METAL POSITION TYPEV **MA60**

METAL ALLOY HIGH COERCIVITY

NO.

TDK METAL POSITION TYPEV **MA60**

A Noise Reduction
EQ Metal : 70 us

B Noise Reduction
EQ Metal : 70 us

FULL LIFETIME WARRANTY

TDK ELECTRONICS CORPORATION in the U.S. and Audiovideo Specialists Inc. in Canada warrant this product to be free from defects in materials and workmanship. This product, if returned postage prepaid with proof of purchase to the appropriate address given below and determined to be defective, will be replaced free of charge with an equivalent current product. TDK makes no other express warranty for this product. RETURN TO: THE SOLE AGENT ON UNDER THIS WARRANTY, THIS WARRANTY EXPRESSLY EXCLUDES INCIDENTAL DAMAGES. THIS WARRANTY DOES NOT ALLOW EXCLUSION OF INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, SO THE ABOVE EXCLUSION MAY NOT APPLY TO YOU. THIS WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS, AND YOU MAY ALSO HAVE OTHER RIGHTS WHICH VARY FROM JURISDICTION TO JURISDICTION.

U.S.A.: TDK Electronics Corporation, 12 Harbor Park Drive, Port Washington, New York 11050
Canada: Audiovideo Specialists Inc., 2134 Trans Canada Highway South, Montreal, Quebec H9P 2N4

GARANTIE A VIE

TDK ELECTRONICS CORPORATION aux Etats-Unis et Audio Video Specialists au Canada garantit ce produit contre les défauts de matériaux et de main d'œuvre. Si ce produit, après avoir été renvoyé, avec un paiement en avance, à l'adresse appropriée ci-dessous et qu'il se révèle défectueux, il sera remplacé gratuitement par un autre d'une valeur équivalente à ce moment-là. Ceci est la seule garantie explicite offerte par TDK. LA PRÉSENTE GARANTIE NE COUVRE QUE LE REMPLACEMENT DU PRODUIT. L'EXCLUSION SPÉCIFIQUE DES DOMMAGES DIRECTS OU INDIRECTS QUE POURRAIENT ENTRAINER L'UTILISATION (OU L'INCAPACITÉ D'UTILISER) CE PRODUIT. (Certains lois interdisant l'exclusion de dommages directs ou indirects, ceci pourrait ne pas vous concerner. La présente vous confère des droits légaux spécifiques; vous pourriez éventuellement avoir d'autres droits, qui varient d'une localité à une autre.)

Etats-Unis: TDK Electronics Corporation, 12 Harbor Park Drive, Port Washington, New York 11050
Canada: Audiovideo Specialists Inc., 2134 Route Transcanadienne sud, Montreal, Quebec, H9P 2N4

TDK ELECTRONICS CORP.

12 Harbor Park Drive, Port Washington, N.Y. 11050 U.S.A.

Printed in Japan / Imprime au Japon



PROOF OF PURCHASE
MA60

